

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
14/05/2023	Al Safat Investment Company	شركة الصفاة للاستثمار	2023/05/14
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>AlSafat Investment Company has signed an Agreement with National Investments Company (K.S.C.P) to provide Market Maker service on the stock of "AlSafat" starting from Monday, 15/05/2023.</p>		<p>قامت شركة الصفاة للاستثمار بتوقيع إتفاقية مع شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع) للعمل كصانع سوق على سهم "الصفاة" وذلك اعتبارا من يوم الاثنين الموافق 2023/05/15.</p>	
The Financial Effect of the Material Information on the Company		أثر المعلوم الجوهرية على المركز المالي على الشركة	
No financial effect present		لا يوجد أثر	
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>		<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها و لها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة, فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>	